

	English	Français	Srpski
1.	Participate actively Team communication goes smoother when everyone works together	Participer activement La communication à l'intérieur d'une équipe est plus simple quand tout le monde travaille ensemble.	Učestvuj aktivno Komunikacija u timu je bolja ukoliko svi rade zajedno
2.	Listen to your teammates Nobody's idea or voice will be lost in the crowd if we listen carefully	Ecoute tes camarades Aucune voix se peux se perdre dans la foule quand on fait attention les uns aux autres.	Slušajte svoje članove tima Nijedna ideja, nijedan glas se neće izgubiti u gomili ako pažljivo slušamo jedni druge
3.	Respect one another and celebrate differences The outcome coming from a combination of different personalities is much more interesting and powerful	Se respecter et mettre en valeur les différences Le résultat est toujours plus brillant quand il vient de personne d'horizons différents.	Poštujemo jedni druge i slavimo različitosti Ishod koji nastaje kao kombinacije različitih ličnosti je mnogo interesantniji i moćniji
4.	Learn about each other The more we learn about each other, the better we'll be able to communicate	Apprendre des autres Plus on apprend les uns des autres, plus la communication sera facilitée.	Upoznajte jedni druge Što se bolje upoznamo, bolje ćemo i komunicirati
5.	Be a “solution oriented” teammate Try to find the best solution and share that with your team members	être un équipier "solutionneur" Essaye de trouver la meilleure solution et de la partager avec les camarades de ton groupe.	Budi timski igrač “orijentisan na pronađenju rešenja” Pokušajte da pronađete najbolje rešenje i podelite to sa svojim članovima tima
6.	Ask questions Questions inspire more discussion and lead to richer conversations.	Pose des questions Les questions donnent naissance à des conversations plus riches et plus denses.	Postavljajte pitanja Pitanja inspirišu diskusije i obogaćuju razgovore
7.	Be committed to the mutual goals There's a strength in a group of people that work together toward a shared goal.	S'investir vers le but commun L'union fait la force, c'est d'autant plus vrai dans un travail de groupe.	Budi posvećen zajedničkim ciljevima Snaga se nalazi u ljudima koji rade zajedno na ostvarenju zajedničkog cilja
8.	Share your findings with other members of your team Sharing information is very important for the communication and it helps us to steer the project in the right direction	Partager ses découvertes avec le groupe Penser à partager des informations est essentiel à une bonne communication, cela aide à mener le projet dans le bon sens.	Podelite informacije sa ostalim članovima svog tima Razmena informacija je veoma važna za komunikaciju i pomaže nam u usmeravanju projekta u pravom smeru
9.	Use appropriate forms of communication Twinspace, forums, emails, whatsApp groups...	Utilise les moyens de communications adéquates Twinspace, forum, email, group whatsapp...	Koristite odgovarajuće oblike komunikacije Twinspace, forume, emails, whatsApp grupe...
10.	Enjoy the variety and challenges of the project	Profitez de la variété et des défis apportés par le projet	Uživatajte u raznovrsnosti i izazovima projekta